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Aankondiging eventueel motie Noord-zuid verbinding veiligheid 

Aankondiging motie oversteek verzorgingscentrum de Blenke 

Inleiding  

De kracht van onze gemeente Hellendoorn 

 Om te beginnen blikken wij eerst terug over het afgelopen jaar, wij hebben geconstateerd dat 

Hellendoorn heeft gebloeid als decor voor evenementen op het gebied van kunst, cultuur en 

sport. Vele bezoekers bij evenementen, vele bezoekers van buiten de gemeente. Het zet 

Hellendoorn op de kaart. Het maakt Hellendoorn herkenbaar samen met zijn natuurlijke 

kroonjuwelen. Recentelijk nog de Diepe Hel Holterbergloop en in het zelfde weekend de 

heuvelrit georganiseerd door de M.C.N.H., de motorclub Nijverdal-Hellendoorn. Het trok vele 

bezoekers. De herfst fair georganiseerd op de Schuilenburg, een activiteit in een prachtig 

cultuur historisch decor aan de Regge. Wij kunnen nog veel meer benoemen. Activiteiten in 

de kernen. Het ijsbaantje in het centrum van Nijverdal zorgt voor een prachtige uitstraling in 

de Decembermaand. 

 Natuur, cultuur en sport zetten de gemeente Hellendoorn op de kaart, een belangrijke pijler in 

het kader van toerisme. Dankzij de organisaties, verenigingen en de vele vrijwilligers die 

Hellendoorn rijk is. Als GemeenteBelangen spreken we een woord van dank uit. Het is goed 

om te lezen in de begroting die nu voorligt dat u als College wilt blijven promoten, 

ondersteunen, en waar mogelijk en nodig, verder wilt stimuleren.    

Hulpfondsen 

 Ten aanzien van de hulpfondsen ontvangen wij goede signalen. Stichting hulpfonds 

Hellendoorn, stichting BOOM, stichting voedselbank en stichting de huiskamer draaien ons 

inziens naar tevredenheid. Het is goed te lezen dat deze stichtingen vertaald zijn in deze 

begroting. Een woord van dank spreken wij uit naar de vrijwilligers die dit mogelijk maken.  

Financieel meerjarenbeleid 2018-2021   

Eventueel een scoringskans niet benut                                                                        

 Als College heeft u ons een sluitende begroting 2018 gepresenteerd en een niet sluitende 

begroting voor de jaren 2019 en verder. Als reden omschrijft u als College dat vanwege onder 

ander transparantie er niet gekozen is om met stelposten of bezuinigingen wel te komen tot 

een sluitende meerjarenbegroting. Dit wordt overgelaten aan het nieuwe College en Raad. In 

2018 zal een sluitende meerjaren begroting moeten worden gepresenteerd voor 2020 en 

verder. Wij vragen ons af dat u als College nu niet beter de handschoen had kunnen oppakken 

om de huidige Raad een sluitende meerjarenbegroting te presenteren.  

 De huidige Raad voorstellen voor te leggen waaruit keuzes konden worden gemaakt. Een lijn 

uit te zetten. Het nieuwe College en Raad de gelegenheid geboden om voorstellen over te 

nemen of deels in te wisselen voor andere voorstellen. Waardoor een sluitende 

meerjarenbegroting wel had kunnen worden gerealiseerd. Moeten wij dit zien als een gemiste 
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kans, een nadelige erfenis van het huidige zittende college, die ondanks veel goede punten, 

deze scoringskans niet heeft benut. >Wij horen graag van de portefeuillehouder een visie, 

uiteenzetting op dit punt? 

Dienst verlening en veiligheid/Woon en leefomgeving 

Burgerparticipatie  

 Wij benoemen hier specifiek de beide programma’s. In beide programma’s komt participatie 

aan de orde. Als we kijken naar de naam van het communicatiebeleidsplan 2015-2018 met de 

titel minder zenden meer verbinden, slaan deze woorden precies de spijker op de kop. Vanuit 

Plaatselijke Belangen, wijkverenigingen, en anderen komt een signaal dat de vele 

vraagstellingen vanuit gemeente andere organisaties langzaam de spuigaten uit loopt. Wij 

moeten oppassen met elkaar dat participatie niet doorslaat. Minder zenden meer verbinden. 

Participatie in groenonderhoud  

 Groenonderhoud in wijken en buurten samen met burgers oppakken staat omschreven in de 

begroting. Een positieve insteek. Maar burgers hebben soms te hoge verwachtingen om het 

groen in hun buurt te onderhouden. De gedachte van vrijheid om het groen en verdere naar 

eigen inzicht in te vullen. Hier ontstaat vaak een botsing tussen burgers en gemeente. Een 

verkeerde vorm van participatie. Dit geluid hebben wij meerdere malen ontvangen. In onze 

ogen moeten de kaders aan de voorkant van groenparticipatie duidelijk zijn. Duidelijke 

afspraken.> Graag een mening van de portefeuillehouder?                                            

Overheid participatie vliegveld Lelystad Airport  

 Wij komen hier bij het voorlezen van de algemene beschouwing op terug. Nogmaals willen 

wij de gebrekkige informatie richting burgers onderstrepen. Pleiten om de brief van alle 

fracties in de gemeenteraad van Dalfsen te ondersteunen. 

Brandweer 

 Wij hebben kunnen horen en lezen dat Brandweer Twente op zoek is naar een nieuwe locatie 

voor de brandweerkazerne Hellendoorn. Graag horen wij of de Gemeente Hellendoorn 

mogelijkheden of plannen heeft de huidige locatie terug te kopen.   

 Onderwijs, opvoeding en jeugd  

Jeugdzorg                                                                                    

 Binnen de jeugdzorg lijkt het niet op orde te zijn, er wordt geklaagd over onvoldoende 

kennis.> Is de portefeuillehouder op de hoogte van deze problematiek binnen de 

jeugdzorg? 

 Hoe gaat men om met 18 plussers, hulpvraag stopt niet bij de verjaardag van 18 jaar. Ook hier 

over horen we klachten.>Is dit probleem bekend bij de portefeuillehouder?  

 > Kan de portefeuillehouder aangeven of wij de vervoerskosten van het leerlingen 

vervoer in het sociaal domein of elders kunnen vinden? 
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Werk, economie en inkomen  

Sociale werkvoorziening Soweco 

 Graag vernemen wij of Soweco per 1-1-2018 een maatschappelijke onderneming wordt, zoals 

de Raad heeft aangegeven. En in uw begroting staat omschreven.> Graag de visie van de 

portefeuillehouder? 

Mobiliteit en bereikbaarheid 

Aanleg laatste deel Noord-Zuidverbinding, Hellendoorn, Hulsen 

Burgerparticipatie  

 Uitvoering en de officiële opening van de Noord-Zuidverbinding bij Hellendoorn zijn achter 

de rug. Wij horen nog steeds ruis op de lijn over het definitieve afronden van dit project. De 

Noord-zuidverbinding bij Hellendoorn heeft ons een les geleerd hoe riskant burgerparticipatie 

kan zijn. Er wordt aangegeven dat het gedeelte bij Hulsen en het deel tussen de brug over de 

Regge en Hellendoorn, afhankelijk van een onderzoek naar de actuele verkeerscijfers en nut 

en noodzaak, minimaal een jaar later in uitvoering wordt genomen. Wij mogen aannemen dat 

de les uit Hellendoorn op het gebied van burgerparticipatie hier in een goed daglicht komt te 

staan.  

 Bij het beantwoorden van de technische vragen gaf de verantwoordelijke portefeuillehouder 

aan dat de opschuiving van een jaar te maken had met capaciteit gebrek. Wij mogen aannemen 

dat het onderzoek naar actuele verkeerscijfers en nut en noodzaak, daarin begrepen het 

belangrijke participatie traject richting burgers, niet stil ligt. Het is ons niet helemaal 

helder.>Kunnen wij verheldering krijgen van de door de wethouder gesproken 

woorden capaciteit gebrek. Als we de uiteenzetting lezen dan zal het onderzoek naar 

actuele verkeerscijfers en het nut en noodzaak van belang zijn voor de tracé keuze bij Hulsen. 

Het mogelijk is dat het bestaande tracé blijft bestaan.  

 Wij vinden het van groot belang dat in het onderzoek proces, en participatie, gelijktijdig een 

veiligheid onderzoek komt voor het bestaande tracé. Mocht de keuze vallen op het bestaande 

tracé, er een plan van aanpak klaar ligt. Dit vanaf rotonde Helmkruidlaan en oversteken, 

richting Hellendoorn.> Wij willen hier een duidelijke uitspraak van de portefeuillehouder 

over, of komen anders met een motie over veiligheid? Motie Veiligheid.    

Oversteek verzorgingscentrum de Blenke, in kader van de Noord-Zuidverbinding 

 Enkele vrijwilligers van verzorgingcentrum De Blenke hebben ons benaderd om te pleiten 

voor een veilige oversteek op deze locatie. Door de verkeersstromen is het op momenten niet 

meer veilig oversteken, om van en naar het verzorgingscentrum De Blenke te gaan. Als 

voetganger of met de fiets aan de hand wordt steeds meer een uitdaging. Zeker voor de 

bewoners van deze locatie. Wij begrepen dat er een handtekening actie gaande was voor 

ondersteuning van dit plan. De begrotingsvergadering is een moment om hier eventueel 

richting aan te geven. De bewoners en belanghebbende te ondersteunen.  
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 Wij willen de wethouder vragen onderzoek te doen naar mogelijkheden en de kosten in beeld 

te brengen. Wij begrepen dat hier al vaker gesprekken over zijn gevoerd. Wij zullen als lokale 

partijen een motie opstellen en indienen om de zaak kracht te bieden. Motie oversteek 

verzorgingscentrum de Blenke.   

Grotestraat herinrichting 

 Wij kunnen lezen dat op basis van het definitieve ontwerp in de tweede helft van 2018 wordt 

gestart met de uitvoering van het project. Wij vinden dat de bereikbaarheid van de 

ondernemers de hoogste prioriteit moet krijgen. Wij vallen in herhaling, maar zullen het 

telkens herhalen. Na jaren van een bouwput en afsluitingen hebben ondernemers veel voor de 

kiezen gehad. Deze moeten waar mogelijk zoveel mogelijk worden ontzien in 

bereikbaarheid.>Deelt het College deze bezorgdheid?                                       

Parkeren buiten de blauwe zone, Bloemenwijk 

 Vanaf 2017 is het betaald parkeren afgeschaft met uitzondering van de parkeergarage. Er 

wordt aangegeven dat er gemonitord wordt. Er bereiken ons steeds meer klachten uit de 

Bloemenwijk. We begrepen dat recentelijk onderzoek is gedaan. De klachten terecht zijn. Wij 

vragen ons af of er capaciteit genoeg is om dit de kop in te drukken.>Graag reactie 

portefeuillehouder? 

Fietssnelweg F35, verlichting 

 Er wordt geschreven dat met de Twentse gemeenten gewerkt wordt aan een snelle, veilige en 

comfortabele fietssnelweg . Wij zijn benaderd door ouders van kinderen die de fietssnelweg 

gebruiken richting school en terug. Dit over het gedeelte Veenweg, richting het 

Wierdenseveen. Deze verbinding zou in volledige duisternis zijn gehuld.>Kan de 

portefeuillehouder aangeven of wij verplichtingen hebben binnen de kaders van de 

fietssnelweg om deze route van verlichting te voorzien? 

Stimuleren duurzaam vervoer 

 Aangegeven wordt dat er een overeenkomst is gesloten met een marktpartij voor het plaatsen 

van laadpalen in de openbare ruimte. Er wordt de wens uitgesproken dat er minimaal nog een 

laadpaal komt in Hellendoorn en Haarle. Wij weten dat er uit de Kruidenwijk een verzoek 

was.> Kan de portefeuillehouder aangeven wat de criteria zijn voor het plaatsen van 

een laadpaal?  

Cultuur, recreatie en sport 

Kleedkamers 

 Al jaren wordt er gesproken over kleedkamers voor meisjes/dames bij de voetbalverenigingen. 

Het is bij alle verenigingen een groot probleem aan het worden. Na het succes van het 

Nederlands damesvoetbalelftal is de aanwas van meisjes en dames gegroeid bij verengingen. 

De voetbalverenigingen zouden graag zien dat de gemeente de normen van de NOC/NSF 

hanteert.>Graag horen wij de mening van de portefeuillehouder?  
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Kunstgrasvelden 

 De wens om naast de natuurgrasvelden ook over een kunstgrasveld te kunnen beschikken 

wordt regelmatig gehoord. Soms alleen een wens, soms pure noodzaak door ruimtegebrek op 

de huidige velden de trainingsvelden. Wij kunnen ons vinden in de prioritering en keuzes die 

de Blos hierin heeft gemaakt.  

Woon –en leefomgeving 

Inzameling luiers 

 Regelmatig krijgen we klachten over het inzamelen van luiers. Mede door stank overlast en 

ruimte in de containers. Er zijn gemeentes die voor een aparte luierinzameling hebben 

gekozen. > Hoe kijkt het College hier tegen aan? 

Maatschappelijke ondersteuning en zorg 

Ouderen  

 Deze Raadsperiode heeft veel in het teken gestaan van transformatie in het sociaaldomein. Wij 

zijn van mening dat er binnen de gemeente Hellendoorn maatwerk moet worden geleverd, dit 

is de algemene stem binnen Raad en College. Toch krijgen we de laatste tijd steeds meer 

klachten over de uitvoering in het sociaaldomein. Ouderen voelen zich niet 

gehoord.>Ontvangt het College deze signalen ook? 

Weerstandsvermogen 

In onze algemene beschouwingen van vorig jaar hebben wij opgeroepen zo spoedig mogelijk de nota 

risicobeheer en weerstandsvermogen op te stellen. Dit jaar is deze nota aan ons gepresenteerd en 

uitgelegd. Wij zijn hier blij mee. Niet worden nu alleen de risico’s meer benoemd, maar hebben wij 

ook inzicht in de risico beperkende maatregelen die genomen moeten worden.  

Afsluitend 

Als fractie en schaduwfractie willen wij een ieder bedanken voor de samenwerking en ondersteuning 

afgelopen jaar.  

Een speciale dank willen wij uitspreken naar alle vrijwilligers die zich inzetten binnen onze gemeente 

om de samenleving te laten functioneren 
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